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Z Á P I S 

Z jednání Rady Krkonoše – svazek měst a obcí, 

v pátek dne 15. listopadu 2024 v 9:00 hodin 

 
 
Přítomni: 7 členů, 2 hosté 

 
 

1) Zařazení aktuálního tématu dle přání členů a hostů  

J. Sobotka přivítal přítomné, aktuální téma nezařazeno. 

 

2) Kontrola úkolů z jednání Rady konané dne 25.10.2024 

Úkoly neuloženy. 

 

3) Přehled hospodaření k 31.10.2024      

E. Šulcová okomentovala plnění příjmů a výdajů, jako obvykle vše jde v souladu s rozpočtem. 
Finalizujeme vyúčtování realizace projektů (hlavně SFŽP a MMR). Rozpočtové opatření chystáme na 
VH, bude se týkat například navýšení položky 2111 (Příjmy z poskytovaných služeb) a drobného 
přesunu mezi výdajovými položkami. 

Usnesení č. R/28/24  Rada bere na vědomí přehled hospodaření k 31.10.2024. 

 

4) Záměr projektu – Národní program podpory cestovního ruchu, MMR  

E. Šulcová informovala o záměru vstoupit podat žádost do Národního programu na podporu 
cestovního ruchu. V tuto chvíli neznáme přesně podmínky podání žádosti, dokládání kofinancování a 
další. Na podporu provozních nákladů destinačních managementů v krajích a oblastech je určena 
alokace 90 mil Kč, pravděpodobné kofinancování 80 x 20 (náš podíl), obsah projektů = provozní 
náklady. 

Usnesení č. R/29/24  Rada souhlasí se závazkem předpokládané výše spolufinancování 
dané části projektu do NPPCR připadající na aktivity Krkonoše – 
svazek měst a obcí v celkové maximální výši do 1.500.000Kč a jeho 
rozložením v letech 2025-2026, v případě, že daný projekt bude 
schválen. 

 

5) ISRRK (Integrovaná strategie rozvoje regionu Krkonoše) 

Akční plán 2025-2026 – schválení AP       

J. Sobotka informoval o průběhu řídící skupiny, při jejímž jednání byly i zástupci obou krajů. Proběhla 
revize projektů v Akčním plánu. Některé jsou navrženy na vyjmutí z důvodu splnění. Další byly nově 
zařazené: Zpracování Strategie rozvoje cestovního ruchu destinace Krkonoše 2025–2032, Zpracování 
a realizace rebrandingu destinace, Právní forma oblastní destinační společnosti, Problematika 
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horských středisek. Akční plán na období 2025–2026 bude předložen ke schválení Valné hromadě.
   

Usnesení č. R/30/24  Rada souhlasí s návrhem Akčního plánu ISRRK 2025-2026. 

 

6) Valná hromada 

a) Schválení programu Valné hromady     

Usnesení č. R/31/24  Rada schvaluje program Valné hromady. 

b) Projednání Návrhu rozpočtu na 2025     

E. Šulcová popsala položky provozního rozpočtu, výrazně se neliší od předešlých let. 

Usnesení č. R/32/24  Rada souhlasí s Návrhem rozpočtu na 2025. 

 

7) Plán činnosti na 2025         

E. Šulcová seznámila s činnostmi pro nadcházející rok. Kromě každoročních aktivit je nově do oblasti 
regionálního rozvoje zařazeno téma horských středisek. V rámci aktivit v oblasti cestovního ruchu se 
zaměříme na realizaci návazných kroků na zpracovanou Strategii rozvoje cestovního ruchu turistické 
oblasti Krkonoše - realizace strategie brandingu, krizový plán, změna právní formy naší společnosti 
atd. 

Usnesení č. R/33/24  Rada souhlasí s návrhem Plánu činností nárok 2025. 

 

8) Informace o dění ve Svazku měst a obcí Krkonoše – oblastní DMO (destinační společnost) 
pro TO Krkonoše 

E. Šulcová: 

Liberecký kraj uvažuje o založení centrály. Tak bude možné získat finanční prostředky z MMR, které 
bude nově prostřednictvím NPPCR podporovat krajské centrály a oblastní společnosti. Podmínkou 
čerpání finančních prostředků je získání certifikace, které je podmíněno mimo jiné fungováním 
organizace alespoň 1 rok. 

Královéhradecký kraj zrušil VŘ na ředitele Královéhradecké centrály CR.  

Královéhradecký kraj ukončil příjem dotací na cestovní ruch (stellplatz, infrastruktura, udržitelný 
cestovní ruch). 

Kraje by měly ještě vypsat dotační tituly na prostředky MMR (které se prostřednictvím krajů mají 
čerpat), termín podávání žádostí ještě není znám. 

Zvýšili jsme aktivitu v oblasti vydávání tiskových zpráv. Z toho pak vyplynula účast v médiích (Český 
rozhlas HK, rádio Blaník, rádio Prostor – novinky ze skiareálů, útulny, bezpečnost na horách). 

Připravujeme kampaň na zimu včetně oslovení zahraničních trhů (PL, DE). 

Pracujeme na dokumentu „Strategie značky Krkonoše“, proběhl workshop z území z řad podnikatelské 
sféry, DMO Krkonoše, obcí, KRNAP. Pro realizaci soutěže zakoupíme metodický balíček od 
Czechdesign. 

Zápis z jednání k nastavení SFŽP rozešleme na obce, žádat se bude až od února 2025. Alokace bude 
150 mil).  
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Na pozvání Karlovarského kraje pojede E. Šulcová s R. Drahným do obce Abertamy na setkání 
s tématem „útulny“. 

Usnesení č. R/34/24  Rada bere na vědomí informace o činnosti DMO Krkonoše – svazek 
měst a obcí.   

       

9) Informace o aktuálním dění ve svazcích obcí 

a) Svazek obcí Východní Krkonoše  
 

b) Svazek obcí Horní Labe – Martin Bělovský 
 

Zabývají se systémem sociálních služeb. 
  

c) Svazek obcí Jilemnicko – Luboš Zimmermann 
 
Svazek obcí Jilemnicko končí pod tímto názvem k 31.12. 2024, nově bude působit jako Technický 
svazek obcí Krkonoše a bude se specializovat na odpady. Veškerou ostatní agendu a aktivity přebírá 
letos nově založené Jilemnicko – společenství obcí. Stálým tématem jsou cyklostezky. Spustila se 
stavba cyklostezky Martinice – Jilemnice. 
 

d) Mikroregion Tanvaldsko – Jaroslav Čech 

Pořídili (areál) nový unikátní zasněžovací systém (11 chrličů sněhu), který je schopen produkovat sníh 
při vyšších teplotách, než je obvyklé, bude tak možné lépe čelit výkyvům počasí. Jsou podporováni 
NSA, v Harrachově má vzniknout sportovní středisko. 

Usnesení č. R/35/24  Rada bere na vědomí informace o aktuálním dění ve svazcích obcí. 

 

10) Různé 

a) Příští jednání Rady Svazku – termín 
b) Ostatní 

M. Bělovský připomenul zrealizovaný projekt Analýza odtokových poměrů. Na posledním setkání 
pracovní skupiny bylo dohodnuto, že cca 1x za rok se provede vyhodnocení, jak je projekt řešen 
v praxi. To se zatím nestalo, proto navrhuje, aby svazek toto setkání vyvolal (termín leden 2025). 

 
 
 
 
 
 
 
                 Ing. Jan Sobotka 
předseda Krkonoše-svazek měst a obcí 


